
  

   Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. 02. 23. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

munkaterv szerinti, nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő  

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

  Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt:  

 Kujbus András György képviselő 

 

További jelen lévők:  

 Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző 

 Keserű Valéria  művelődési ház vezető 

 Molnár Andrea  könyvtárvezető 

 Futóné Csonka Andrea gyerekház munkatárs 

Három Kadarkúti lakos, akik közül 1 fő nem írta alá a jelenléti ívet, mert 

nem akart rajta szerepelni. 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. 

 

 

Napirend: 

1. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

rendelettervezete a 2023. évi költségvetésről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. A Humánügyi Bizottság 2022.évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 
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3. A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi fenntartói ellenőrzése. 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

4. A Kaposvári Hallássérültek Sportegyesületének támogatás 

megállapítására irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

5. Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás 

megállapítására irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Egyebek 

 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2023.(II.23.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendelettervezete a 2023. évi 

költségvetésről  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

A költségvetés főösszege 2023. évben 1.791.504.152,- Ft bevételi főösszeggel lett tervezve. 

Elég erőteljes költségvetési főösszeg. Sajnos a hiány is ehhez igazodik. A gazdasági bizottság 

ülésén is elmondtam, hogy a költségvetést úgy terveztük, hogy a kiadásokat maximálisan 

számba vettük. A bevételek tervezésénél törekedtünk azoknak a bevételeknek a tervezésére, 

amelyek jelen tudomásunk szerint, jelen pillanatban rendelkezésre állnak majd az 

önkormányzatnak. Természetesen vannak olyan tételek, amelyeket még a központi 

Kormányzat nem hirdetett ki. Bízunk abban, hogy március első felében a minimálbér és a 

garantált bérminimum emelésének a különbözetét a központi költségvetés ez évben is 

biztosítja. Ha ezt nem biztosítja, akkor működési problémáink lehetnek. A működési hiány 

összegét rendkívüli önkormányzati támogatásból tervezzük finanszírozni. Bízom benne, hogy 

ez az igényünk a központi Kormányzat részéről meghallgatásra talál. Remélem ez a 

költségvetés így ebben a formában tartható lesz. Minden olyan kiadást számba vettünk, 

amelyeket a képviselő-testület tagjai felém jeleztek. Van olyan kiadás, amelynek van bevételi 

oldala, van olyan, aminek nincs. Aminek nincs, arra rendkívüli támogatásra nyújtunk be 

igényt. 

 

Elmondta, hogy a központi Kormányzat felé a várható hiányt már előzetesen jelezte, de addig 

is a takarékos gazdálkodás a cél. 
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Karsai József polgármester  
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 2023. évi költségvetés tervezetet, átadom a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnökének a szót. 

 

Erdős Sándor János képviselő, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 2023. évi költségvetés tervezetet és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy szakmai kérdésekre Horváth- Vízvári Szilvia 

Pénzügyi ügyintéző részletesen tud válaszolni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Horváth Ferencné képviselő megköszönte a pénzügyi osztály munkáját, hogy egy olyan 

költségvetést tarthat a kezében, amin el tud igazodni. Elmondta, hogy a Pénzügyi és 

Gazdasági Bizottság ülésén a kérdéseire megkapta a választ. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én sajnos nem mondhatom, hogy választ kaptam, ugyanis nem tudtam ezen részt venni. Én 

ma tennék fel egy-két kérdést. Konkrétan meg úgy összességében is elmondanám, amit én 

látok ebben a költségvetésben. 

 

Az első kérdésem az lenne a polgármester felé, hogy akkor mit gondol, ha mégsem lesz meg 

az a központi Kormányzati támogatási forrás. Akkor mit gondol, hogy fog működni 

Kadarkút?  

Alapvetően úgy gondolom, hogy mindegy is, hogy mit mondok én el itt erről a 

költségvetésről, mert mindig úgyis úgy fogják elfogadni, ahogy elénk tették. Ez így történt 

tavaly és tavalyelőtt is. Tavaly azzal a felvetéssel, hogy a módosító indítványomat az 

iparterületről, azért nem került bele, hogy ne kelljen újradolgozni a költségvetést a 10 milliós 

módosítással. A pénzügyeseknek ne kelljen ezzel dolgozni. Én ezt elfogadtam. Idén nem 

láttam bent az iparterületre a 10 millió forintot. Nyílván nem az a gazdasági helyzet van, de 

hát miért vennék figyelembe azt amit én kérek.  

A polgármester meg eddig akármit ígért nekem nem tartotta be. Pont ezért ez a költségvetés 

arról szól egyébként, hogy a polgármesternek nagyjából min enged a Kormányzat, illetve az 

állandóan hangoztatott 80 család jól éljen Kadarkúton. Vagyis inkább a 80 helyett ténylegesen 

20. Véletlenül pont arról a 20 családról beszélgetünk, akik a kommunisták a szocialisták és a 

kisgazdák idején is jól éltek.  

 

Ez a költségvetés pedig arról kellene, hogy szóljon, hogy a Kadarkúti embereknek, annak a 

2400-nak, akinek Ön a polgármestere – tudom, hogy csak 690-en szavaztak Önre- a 

körülményei, a környezete a fejlesztése. Ha számba veszem, amióta Ön polgármester, akkor 

mást sem csinálunk, mint minden bevételt működésre költünk el. Feléljük a pénzt, sőt nem 

tudom tetszik-e emlékezni, hogy az elmúlt időszakban azért jó sok százmillió Uniós forrás is 

jött ide. Azt is sikerült elkölteni jutott annak a 10-20 családnak, sőt jól emlékszem az Ön 

felesége is bent volt az egyik projektbe. 

 

Számszakilag csak egy-két kérdésem lenne. Az egyik az alpolgármester Úrhoz, mégpedig 

azért, mert a focival, a sportkörrel kapcsolatban van ebben a költségvetésben egy konkretizált 

dolog. És miután ő ebben jártas, nagyobb rálátása van, mint nekem. Lekértem – végre fent 

van, pár hónap késéssel tavaly sikerült feltölteni-  az elmúlt három évnek amióta én képviselő 
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vagyok, a nyilvános adatait a beszámolóból a sportkörnek. Ez alapján a sportkörnek az elmúlt 

három évben volt 20 millió nyeresége. Akkor miért van szükség arra, hogy az önkormányzat 

fizesse a költségvetés szerint az ott dolgozó egy személy bérét? Ha van 20 milliós 

nyereségem, akkor rászorul-e a sportkör a 4 millió forintos támogatásra? Ez az én egyik 

kérdésem.  

 

A másik pedig az, hogy tavaly azt ígérte a polgármester, hogy nyugodtan számon kérhetem, 

hogyha a művelődési ház költségét nem felezi le. Főleg dologi és egyéb kiadásban. Nem 

felezte le, 5 millióval többet kér most a művelődési házhoz. Tudom, felül tervezünk, de ezt 

ígérte, hogy nyugodtan számon kérhetem. A tavaly februári testületi fent van a you tubon, 

meg tudom mondani percre.  

 

A tavalyi évben az óvodához nem kellett hozzátenni egy forintot sem. Nekem az most kiugró, 

hogy ott 22 millió forintot hozzá kell tenni. Szeretném tudni, hogy miből tevődik össze. 

Gondolom, a minimálbér emelkedés ennyi személynél nem lehet ilyen erőteljes.  

 

Nem derült ki – de biztos azért mert nem jól olvastam a költségvetést-  az útért kapott 25 

millió forintból 10-et már elköltöttünk, 15 maradt. Azt most felhasználjuk a költségvetésbe? 

Azt is működésre, vagy pedig azt eltesszük arra a számlára, amit én ugyan nem találtam meg, 

de örülnék, ha arra választ tudna adni. Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 
Köszönöm szépen mindjárt válaszolok Önnek, csak ha megengedi, személyes dolgokkal nem 

foglalkoznák. Ezt már megszoktam Öntől. Azért itt megjegyezném, hogy az én családomat 

legyen szíves békén hagyni, mert én is mondhatnám, hogy az én családom nem privatizált ki 

önkormányzati ingatlant soha, meg nem is fog. 

 

Térjünk rá a konkrét kérdésekre. Az óvoda költségvetési hiányát nagyban megnöveli, hogy 

három dolgozó jubileumi jutalomra jogosult. Ez 30 és 40 éves. A közalkalmazottak 

jogállásáról szóló törvény rendelkezik arról, hogy jubileumi jutalom fizetése a 

közalkalmazottaknak kötelező. Ez alól az önkormányzat nem tud kibújni, mert ez törvény 

adta joga és törvényben garantált illetménye a közalkalmazottaknak. Ugyanez van a 

könyvtárnál is. A jubileumi jutalmakat a központi költségvetés nem finanszíroz. Sajnos az 

óvodánál most előállt az a helyzet, hogy ez plusz egy bér és annak a járulékai. A 30 éves az 

három havi illetmény, a 40 éves az öt havi illetmény. Ehhez hozzávesszük a rezsi 

áremelkedést. Az óvodai létszám egy fő hiányában nem érte el a 100 főt, itt is finanszírozási 

kiadás jelentkezett. 

 

Elmondta, hogy így az óvodatitkár nincs finanszírozva, de a létszám megmaradt, mert a 

nyugdíjba vonuló óvónő helyettesítését fogja végezni. Megvan a megfelelő végzettsége a 

helyettesítésre. 

 

A sporttal kapcsolatban elmondta, hogy alpolgármester Úr sem vezetőségi tagja a 

sportkörnek, ezt a kérdést az elnök Úrnak tegye fel a képviselő asszony. 

Elmondta, hogy ezen a szinten egy Megyei I. osztályú csapatra szükség van. 80-90 fiatal 

sportolási lehetőségét biztosítja a sportkör. Az a véleménye, ha nem támogatják a sportkört, 

akkor megszűnik és nem lesz, de nem ez az érdek. Elmondta, hogy Ő sportpárti és javasolja a 

sport ez irányú támogatását. 
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Elmondta, hogy az óvodába nem 20 család gyermekei járnak, hanem kb. 100 családé és a 

megfelelő óvodai nevelést, oktatást kapják. Elmondta, hogy a gyermekétkeztetést minden 

Kadarkúti gyermek részére ingyenesen biztosítja az önkormányzat. Az alapszolgáltatásban 

minden idősről, akinek szüksége van rá és jelzi, megfelelően gondoskodnak. Aki nehéz 

helyzetben van azokról is próbál megfelelően gondoskodni a költségvetésben.  

 

Azok, akik az önkormányzatnál dolgoznak, bért kapnak a munkájukért. Elmondta, hogy 

próbál versenyképes fizetést adni az önkormányzatnál dolgozóknak, de ezek a fizetések még 

mindig nem érik el a versenyszféra fizetéseket. 

Arra a kérdésre, hogy mi lesz akkor, ha a Kormányzat nem támogatja az önkormányzatokat, 

elmondta, hogy 12 éve polgármestere ennek a településnek. A polgármesterségét felhalmozott 

hitellel kezdte azt a Kormányzat átvállalta, azóta nagyobb összegű hitele nem volt a városnak 

és bízik benne, hogy megfelelő vezetéssel nem is lesz. Elmondta, hogy adóemelést és új 

adókat nem tervezett. Bízik abban, hogy az iparűzési adóbevételek jelentősen fogják majd 

csökkenteni a hiányt. 

  

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Volt egy-két csúztatás ebben a válaszban. Már csak abból is indulok ki, hogy meghallgatom 

azt, hogy itt minden gyerek ingyen eszik. Lehet azt mondani, hogy ez az én vesszőparipám a 

gyerekház mellett, ez a kettő, amit rám lehet húzni. De pontosan tudom, hogy tavaly több 

gyerek esetében elküldte az orvos a papírt. Igazolta, hogy a gyermek étel érzékeny és azok a 

gyerekek még mindig valami csoda folytán nem esznek ingyen Kadarkúton. De biztos a 

szülők olvassák rosszul a szabályzatot és biztos ők nem tesznek meg mindent, hogy ingyen 

egyenek. Le is zártam a témát, el lehet mondani minden évben, hogy minden gyerek ingyen 

eszik. 

Soha nem is mondtam, hogy ezt nagyon át kellene tervezni. Én azt mondtam, hogy egy olyan 

gazdasági helyzetben, amiben az utóbbi, covid meg minden egyéb előállt, nem biztos, hogy 

minden gyermeknek 100%-ig kellene támogatni az étkezését. 

Az a véleménye, hogy sokan ki tudnák fizetni és ki is fizetnék. 

 

A hivatal munkájával kapcsolatban elmondta, hogy az együttes testületi ülésen is elmondta, 

hogy mely területen milyen problémákkal találkozott. Elmondta, Nagybajomot felhozva 

példaként, hogy ott 16 fő létszámot finanszíroz az Állam és 16 fő is dolgozik. Kadarkúton 14 

főt finanszíroz és 16 fő dolgozik. Elmondta, hogy az együttes ülésen olyan módosító 

javaslatot tett, hogy annyi ember dolgozzon a hivatalban ahány főt az Állam finanszíroz. 

Az a véleménye, hogy régen több település tartozott Kadarkúthoz, több volt a munka és ezt 

kevesebb fővel is el lehetett látni. Elmondta, hogy tudja, hogy az emberek bért kapnak a 

munkájukért és nem ajándékot. Kijavította a polgármestert az óvodával kapcsolatban, 

elmondta, hogy nem azt mondta, hogy 20 család gyermeke jár az óvodába. 

A sportkörrel kapcsolatban az a véleménye, hogy minek támogassa, ha van pénz, nyereség. 

 

Elmondta, hogy nem kíván módosító javaslatot benyújtani. Elmondta azt is, hogy egyszer lesz 

Kadarkúton iparterület, de lehet, hogy akkor már nem Karsai József lesz a polgármester. 

 

Karsai József polgármester 
Ez előfordulhat, sőt az is előfordulhat, hogy nem én élek örökké. Ez mindig majd az emberek 

bölcsességén és belátásán múlik. 

Elmondta, hogy folyamatosan kb. 600 ember szavaz rá, de Ő nem 600 embert képvisel, 

hanem ezt a települést. 
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Karsai József polgármester 
Kár idehozni, ami a nagypolitikában van, hogy minél jobb a Kormánynak, hogy minél 

rosszabb a Kormánynak, annál jobb nekünk. Ha minél rosszabb a polgármesternek meg a 

többi képviselőnek, annál jobb nekünk. Mert hogyha minél rosszabb a polgármesternek, 

tessék elhinni, annál rosszabb a településnek is. Minél rosszabb a Kormánynak, minél 

rosszabb a Miniszter Elnöknek, aki éppen hivatalban van, annál rosszabb az országnak is. Én 

nekem ez a rövid és sarkalatos meglátásom. Higgye el ennek a településnek – ha én ülök itt, 

ha más- akkor jó, ha egy sikeres, megbecsült, elismert polgármestere van. 

 

Elmondta, hogy a korábbi polgármesternek is más nézetei voltak, de Ő soha nem szerette 

volna, hogy a polgármesternek rossz legyen, mert akkor a településnek is rossz lett volna. 

Mindig támogatta ezt a települést és ezután is ezt fogja tenni. 

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy az étkezési díjakkal majd foglalkozni kell. 

Akinek olyan az anyagi helyzete fizessen.  Elmondta, hogy az általános adók emelése 

nagyságrendileg nem lenne jelentős. Azon is el lehetne gondolkodni, hogy az önkormányzat a 

nem kötelezően ellátandó feladatait megtartsa-e vagy sem. Ha a kötelezően ellátandó 

feladatok úgy lennének finanszírozva, ahogy kell, akkor a saját bevételeink megmaradnának. 

Olyan dolgot találjunk ki, amivel pénzt lehetne Kadarkútra hozni. Elmondta, hogy Ő sem örül 

az idei költségvetésnek, de optimista, bízik benne, hogy a hiány kevesebb lesz. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy a tavalyi évi költségvetésnél is előkerült az, 

hogy a művelődési ház fűtésköltségén is lehetne pár millió forintot spórolni. 

A gyerekházzal kapcsolatban elmondta, hogy tavaly év végén már látta és jelezte is az akkori 

intézményvezető asszonynak, hogy a gyógytorna már nem olyan népszerű, mint előtte.  

Az a véleménye, hogy az iparterület részére legalkalmasabb területet átadta az önkormányzat 

az autómosónak, ami a mai napig nem valósult meg. Iparterület nélkül nem jön ide 

vállalkozás. 10 év alatt ez a város az összes bevételét működésre költi el. Ami fejlesztés van 

az a csatorna és a járda, de a járdából nem lesz új munkahely új adóbevétel. 

 

Elmondta, hogy Kadarkútnak pont azért nincs hitele, mert átvállalta az Állam és már a 

hitelfelvételhez Állami engedély szükséges.  

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy a korábbi döntéshozóknak iparterület 

kialakításában már korábban lépniük kellett volna, amikor még megvoltak a területek. 

Az a véleménye, hogy most sokkal nehezebb ipari parkot kialakítani. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy területek ügyében sokszor folytatott 

egyeztetéseket, de a tulajdonosok nem szeretnék eladni a területeiket, vagy csak nagyon 

drágán. 

 

Pintár Gergő alpolgármester elmondta, hogy támogatja az iparterület kialakítását, mert 

városi szinthez az iparterület hozzá tartozik. Az a véleménye, hogy hiába van betervezve, ha 

nincs terület nem lehet kialakítani. Az a véleménye, ha adódik lehetőség területvásárlásra, 

akkor döntsön róla a testület. 

Elmondta, hogy sportkérdésben képviselő asszony forduljon a vezetőséghez és az elnökhöz 

Ők választ fognak adni a kérdéseire. 

Elmondta, hogy ennek a városnak, ahogy iparterületre úgy a sportra is szüksége van. 
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Rózsa János képviselő 

A bizottsági ülésen elhangzott, hogy az Ady E. utca vízrendezésére a költségvetés forrást 

biztosít, de határidő nélkül. Kérem, hogy ezt majd tegyük meg, hogy még a nagyobb esőzések 

előtt valósuljon meg. 

 

A képviselő megkérdezte az Akác vendéglő kivitelezésével kapcsolatban, hogy van-e 

visszafizetési kötelezettség, azért mert csúszik a határidő? 

 

Felhívta a figyelmet arra, hogy tájékoztatni kell a társbérletben lévő iskolát, hogy a 

szeptemberi tanévkezdésre továbbra sem használhatják az épületet. Az a félelme, ha a 

gyerekek Kaposvárra járnak be gyakorlatra, lehet, hogy ide is iratkoznak majd be. Az a 

véleménye, hogy nagy csorba lenne Kadarkútnak, ha megszűnne a szakmunkásképzés 

Kadarkúton. 

 

Elmondta, hogy értesült arról, hogy a gyerekházban működő iskolai csoport átköltözött a 

kollégiumba, mert tönkre ment a gázkazán. Véleménye szerint tisztázni kellene, hogy kinek a 

feladata a kazán beszerzés. 

 

Karsai József polgármester 

Az intézményfenntartó feladata, az önkormányzatnak nem feladata a kazánbeszerzés. 

 

Rózsa János képviselő javasolta gyerekházzal kapcsolatban, hogy a felső rész legyen 

lefedve, leválasztva az alsó szinttől, így spórolni lehetne a fűtéssel. 

 

Javasolta, hogy a költségek csökkentése érdekében a buszvezetői állás a 8 óra helyett 4 órás 

állásra legyen lecsökkentve. 

Javasolta még, hogy negyedévente legyen egy város életét bemutató újság. 

Megkérdezte, hogy felújításra kerül-e a citroen autó. 

Kérte lámpatest kihelyezését a Fő utca végére. 

Felhívta a figyelmet arra, hogy jó lenne befejezni a tornaterem északi és déli oldalának a 

festését. 

Javasolta, hogy Jálics Ernőnek Kadarkút Város szülöttének állítsanak emléktáblát a 

szülőházánál. 

Javasolta bérlakások komfort fokozatának vizsgálatát és a bérleti díjak fokozathoz történő 

igazítását. 

Az iskola udvar parkosítását szeretné megvalósítani és kérdésként tette fel a konditerem 

nyitva tartásának megvalósítását. 

Ötleteket kért arra, hogyan szerezzen az önkormányzat 15 millió forintot fogorvosi székre és 

röntgenre. 

Kérte, hogy az új játszótér átadása mindenképpen az új tanév megkezdése előtt történjen meg, 

annak érdekében, hogy a kisgyerekek azt birtokba tudják venni. 

 

Karsai József polgármester 

Az általános iskolai oktatásnevelés nem kötelező önkormányzati feladat. Az épületek 

fenntartása sem kötelező önkormányzati feladat. A vagyonkezelés az azt jelenti, hogy azt az 

önkormányzati vagyont, amit átadtunk a Kaposvári Tankerületi Központnak, neki van Állami 

forrása ahhoz, hogy ezt azon a szinten működtesse, karban tartsa, állagát megóvja. 

Önkormányzati pénzt ehhez nem tudunk biztosítani. A gázkazán javíttatása nem kötelező 

önkormányzati feladat. A parkosítás sem önkormányzati feladat. 

Elmondta, hogy a játszótér kialakítása a következő tanévre elkészül. 



8 

 

 

Elmondta, hogy az Akác vendéglő II. ütemének kiírása is hamarosan elkészül. Elmondta, 

hogy nem titkolt szándék a szakképzést megmentése, de ehhez idő kell. 

Egyetért azzal, hogy a buszsofőr négy órában legyen foglalkoztatva, elmondta, hogy a citroen 

fel lett újítva, működőképes. 

A tornaterem le lesz festve, ha lesz rá kapacitás. Az a véleménye, hogy jó lenne, ha utána 

figyelnének az állagmegóvására is. 

Az emléktáblával kapcsolatban az épület tulajdonosainak hozzájárulása szükséges, 

egyeztetések folynak. A konditerem felügyeletére ember szükséges, az pénzbe kerül és a 

művelődési ház költségeit növeli. 

 

Erdős Sándor János képviselőnek az a véleménye, hogy az iskola igazgatói akár képviselő-

testületi ülésekre is eljöhetnének és elmondhatnák a problémáikat és akkor meg lehetne 

beszélni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

A Képviselő-testületnek az Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő 2023-2027 évekre tervezett fizetési kötelezettségei összegét is meg kell 

állapítania. 

A jegyző felolvasta a határozati javaslatot. 

 

Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi ügyintéző  
5 évre előre vonatkozóan meg kell becsülni a helyi adókból származó bevételeket, az 

osztalékokból koncessziós díjakból származó bevételeket, a bírságpótlék bevételeket. Ezzel 

szembe kell állítani azokat az adósságot keletkeztető ügyleteket, amiben kötelező 

kezességvállalásunk van. Az látható ebből a mellékletből, hogy a saját bevételeink fedezik az 

adósságot keletkeztető ügyleteinkből vállalt kötelezettségeinket. Nem terveztünk új adósságot 

keletkeztető ügyletet, nem terveztünk hitel felvételt. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el az 

Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető ügyeleteiből eredő 2023-2027 

évekre tervezett fizetési kötelezettségei összegét az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

25/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete az 

Önkormányzat saját bevételei és az adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő 2023-2027 évekre tervezett fizetési 

kötelezettségei összegét az előterjesztés mellékletében 

foglaltaknak megfelelően állapítja meg. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2023.(II.24.) önkormányzati rendelete 

 

     Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről  
 

  

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

2. A Humánügyi Bizottság 2022.évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke a beszámolót nem kívánta 

kiegészíteni. Elmondta, hogy a kérdésekre, észrevételekre szívesen válaszol. 

 

Karsai József polgármester megköszönte a Humánügyi Bizottság tavalyi munkáját. 

Elmondta, hogy mindig határozatképesek voltak és minden napirendet határidőben 

megtárgyaltak és azt a képviselő-testület rendelkezésére bocsájtották. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a Humánügyi Bizottság 2022.évi munkájáról 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal . Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta:  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

26/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város  Önkormányzata Képviselő-testülete a Humánügyi 

Bizottság 2022.évi munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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3. A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi fenntartói ellenőrzése. 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a 2022. évi fenntartói ellenőrzésről készült feljegyzés írásban kiadva. 

Elmondta, hogy a fenntartói ellenőrzés a fenntartó részéről hiányosságot nem állapított meg. 

Földet kell tölteni a beton vályúkba, hogy ott a szülők majd különféle zöldségnövényeket 

tudjanak termelni ezt kérte az ellenőrzést végző kollega. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi 

fenntartói ellenőrzéséről készült feljegyzésben foglaltakat vegye tudomásul. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

27/2023.(II.23.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi fenntartói 

ellenőrzéséről készült feljegyzésben foglaltakat tudomásul 

veszi. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

 

 

4. A Kaposvári Hallássérültek Sportegyesületének támogatás megállapítására irányuló 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiadva. 

 

A Kaposvári Hallássérültek Sportegyesülete a programjaik, rendezvényeik és egyesületük 

támogatását kérte az önkormányzattól. 

A költségvetésbe 10.000 Ft támogatást terveztünk az egyesület részére a tavalyi évhez 

hasonlóan. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a Kaposvári Hallássérültek Sportegyesületének 10.000 Ft 

támogatást szavazzon meg a 2023. évi költségvetés terhére, és hatalmazzon fel arra, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

28/2023.(II.23.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Kaposvári Hallássérültek Sportegyesületét  (7400 Kaposvár, 

Irányi Dániel utca 12.) 10.000 Ft támogatásban részesíti 

Kadarkút Város önkormányzatának költségvetésében 

biztosított működési támogatása terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

  

 

5. A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete kéri a képviselő-testületet, hogy a 

adománnyal segítse őket. 

 

A költségvetésbe 10.000 Ft támogatást terveztünk az egyesület részére a tavalyi évhez 

hasonlóan. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

részére 10.000 Ft összegű támogatást állapítson meg a 2023. évi költségvetés terhére, és 

hatalmazzon fel arra, hogy a támogatási összeg átutalásáról gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

29/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Vakok 

és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete (7400 

Kaposvár, Pécsi utca 2.) részére 10.000 Ft összegű 

támogatást állapít meg, Kadarkút Város önkormányzatának 

költségvetésében biztosított működési támogatása terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

 

6. Egyebek 

A) A HANA Ökoinvest Nonprofit Kft kérelme 

Előadó: Dr Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés az ülés előtt került kiosztásra. 

 

A HANA Ökoinvest Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hatósági bizonyítvány 

kiállítására vonatkozó kérelmet nyújtott be Kadarkút Város Önkormányzatához  a Kadarkút, 

Árpád utca 27. szám, Kadarkút 16/1 helyrajzi szám alatti ingatlan társasházzá minősítéséhez. 

A Kadarkút, Árpád utca 27. szám alatti ingatlan kivett üzemként van nyilvántartva, amelyhez 

kapcsolódóan a rendelkezésre álló adataink szerint az építmény rendeltetésének társasházzá 

történő megváltoztatására a hatósági bizonyítvány kiállítása iránti kérelem beérkezését 

megelőzően eljárás nem volt lefolytatva, illetve azt követően sem indult eljárás, ezért a 

hatósági bizonyítvány kiadásának feltételei nem állnak fenn.  

Fentiek alapján az általános közigazgatási rendtartásról szóló 2016. évi CL. törvény 46. § a) 

pontja alapján a kérelem visszautasításának van helye.  

 

Kérdés észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslattal egyetért, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

30/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

HANA Ökoinvest Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaságnak (székhelye: 7530 Kadarkút, Árpád utca 27.) a 

Kadarkút, Árpád utca 27. szám, Kadarkút 16/1 helyrajzi 

szám alatti ingatlan társasházzá minősítéséhez a rendeltetés 

módosításáról szóló hatósági bizonyítvány kiállítására 

vonatkozó kérelmet visszautasítja, mivel a hatósági 

bizonyítvány kiadásának feltételei nem állnak fenn.  

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a kérelem 

visszautasításáról szóló határozat aláírásával. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

 



 

 

13 

 

B) Kadarkút Város Önkormányzatának 2023. évi közbeszerzési terv 1. számú módosítása 

Előadó: Dr Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a közbeszerzési terv módosítás az ülés előtt került kiosztásra. 

 

Lényeges befolyásoló tényező, hogy egyoldalú támogatói okirat módosítással az Akác 

vendéglő felújítására vonatkozóan a ráemelt összeg az visszavonásra került. Ezért műszaki 

tartalom és értelemszerűen a vállalkozói szerződés módosítását kellett kezdeményeznünk. 

Ugyanakkor másik forrásból a TOP Plusz forrásból szerencsére lehetőség volt arra, hogy 

amúgy az épületre tervezett második ütemes felújítás terhére ezeket a géppályázati, részbeni 

forrás visszavonásból kieső költségeket megvalósítsuk. 

 

A jegyző felolvasta a közbeszerzési terv módosításait. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy egy közbeszerzési eljárás keretében lesz kiírva a 

buszváró felújítása és az Akác vendéglő parkrendezése. Ez egy csomag. Az egy másik kérdés, 

hogy az exante eljárásban ezt részekre bontják-e. A mi álláspontunk az, hogy nem szükséges 

részekre bontani. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az egyben való kiírásnak, tehát buszváró, területrendezés és a II. ütemes bővítés kiírásnak az 

indoka az, hogy ha három részajánlat is lehetséges azt akár három különböző ajánlattevő is 

külön-külön megnyerheti és problémás lehet a munkaterület használat.  

 

Ha az előzetes ellenőrzés folytán azzal a feltétellel engedik kiírni az eljárást, hogy három 

különböző részben írjuk ki akkor nyilván úgy fogjuk tenni. 

 

Rózsa János képviselő 

Ez pénzben kifejezve? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Becsült értéken az Akác vendéglő II. az 25 millió forint csökkentés, a teljes Akác vendéglő 

felújítás kivitelezés az 137 millió forint nettó, az Akác vendéglő bővítése II. ütem 86 millió 

forint nettó a buszváró 34.8 millió forint nettó. Ezek TOP Plusz forrásból 100%-on 

finanszírozottak. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a becsült érték mindig a tervezői költségbecslés. 

 

Rózsa János képviselő meglepődött, hogy ennyibe kerül a buszváró felújítása. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy ez nyilvános közbeszerzési eljárásban lesz 

meghirdetve. Elmondta, ha lesz olyan vállalkozó, aki ezt olcsóbban megépíti, akkor marad 

forrás más projektekre. A jegyző elmondta, hogy a tető hajlásszög megváltozik a nyílászárók 

cserélve lesznek megújuló energiával lesz ellátva, a vizesblokk fel lesz újítva. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Akkor olyan is legyen, amilyennek lennie kell. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a többi buszváró felújítására nem tudott az 

önkormányzat pályázni, mert a tulajdonviszonyok kétesek.  
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Egyéb kérdés észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki elfogadja a 2023. évre szóló közbeszerzési terv 1. számú módosítását kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

31/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzatának a 2023. évre szóló éves 

összesített közbeszerzési tervének 1. számú módosítását az 

előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

C) A TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház 

építése” című pályázat megvalósításához kapcsolódó műszaki ellenőri tevékenység 

elvégzése tárgyában kiírt ajánlattételi eljárás során érkezett ajánlatok bontása és 

értékelése 

Előadó: Dr Szalontai András jegyző 

 

Az orvosi rendelő kivitelezés befejező munkáinál a műszaki ellenőr jelezte, hogy közös 

megegyezéssel szeretné a szerződését felbontani. Ezt elviekben elfogadtuk. Új műszaki 

ellenőr beszerzése vált szükségessé. Az összeghatárra tekintettel beszerzési eljárást 

folytattunk le. 

 

Az eljárás során ajánlattételi felhívás került megküldésre közvetlenül az alábbi ajánlattevők 

részére: 

- Smaragdfa Építési és Egészségügyi Tanácsadó Korlátolt Felelősségű Társaság  

- Tri-Koop Korlátolt Felelősségű Társaság  

- TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

 

Az ajánlatok elbírálásának szempontja a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatás bruttó díja. 

Az ajánlattevők rendelkeznek a tevékenység végzéséhez szükséges jogosultsággal.  

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy mind a három ajánlattevővel dolgozott már az 

önkormányzat. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Somogy megyeiek? 
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Karsai József polgármester 

Igen Somogy Vármegyeiek. 

 

 

AZ AJÁNLATOK BONTÁSÁT KÖVETŐEN AZ AJÁNLATOK TARTALMA A KÖVETKEZŐ:  

 

1. AJÁNLATTEVŐ: 

 

Ajánlattevő neve: 
Smaragdfa Építési és Egészségügyi Tanácsadó Korlátolt 

Felelősségű Társaság 

Ajánlattevő székhelye: 7564 Kaszó, Kaszó puszta 14. 

Bruttó ajánlati ár: 3.175.000 Ft 

AZ AJÁNLAT FORMAILAG MEGFELELŐ 

 

2. AJÁNLATTEVŐ: 

 

Ajánlattevő neve: Tri-Koop Korlátolt Felelősségű Társaság  

Ajánlattevő székhelye: 7400 Kaposvár, Biczó Ferenc köz 5. II. lház. fszt. 1. 

Bruttó ajánlati ár: 2.984.500 Ft 

AZ AJÁNLAT FORMAILAG MEGFELELŐ 

 

3. AJÁNLATTEVŐ: 

 

Ajánlattevő neve: TROMPUS Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

Ajánlattevő székhelye: 7400 Kaposvár, Nemzetőr sor 5. 4. em. 12. ajtó. 

Bruttó ajánlati ár: 2.908.300 Ft 

AZ AJÁNLAT FORMAILAG MEGFELELŐ 

 

A TROMPUS Mérnöki Kft. a nyertes ajánlattevő. A beszerzés a meglévő műszaki ellenőri 

tevékenység pótlásáról szól. Amennyiben – szóban tulajdonképpen már leegyeztetett- a közös 

megegyezés alapján történő szerződésbontás hatályba lép, akkor lép hatályba a nyertes 

ajánlattevővel való szerződés. Szóban jelezte a távozó műszaki ellenőr, hogy megbízási 

szolgáltatás díjára nem tart igényt. kb. 400.000 Ft körüli összegről van szó. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt szeretném tudni, hogy miért mondott fel ilyen hirtelen? Már tudjuk, hogy hol kellene 

tartanunk és most a műszaki ellenőr kilépett ebből a képből. 

 

Karsai József polgármester 
Beszéltem én mérnök Úrral, mert engem is meglepett a dolog. Azt mondta fogadja el a 

döntését. Az volt az indok, hogy annyi munkát vállalt, hogy ezt a munkát már nem tudja 

elvállalni. Azt mondta, hogy mivel a projekt nem fejeződött be időre, a megnövekedett 

munkái nem teszik lehetővé, mert újabb munkákat vállalt. 
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Pintér Gergő alpolgármester 

Három hónappal ezelőtt ezt nem tudta? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Igen három hónapja még Ő győzködött arról, hogy miért kell az orvosi rendelő, meg, hogy 

milyen jól állunk. És most úgy érzem, február végén magunkra leszünk megint hagyva egy 

projektnek a 30%-nál.  

 

Dr Szalontai András jegyző 
Az, hogy Ő volt a műszaki ellenőr idáig az nem lesz meg nem történt. A felelősség idáig az 

övé. Ez egy nagyon komoly felelősség. 

Nekem a leterheltségen kívül annyit mondott, hogy most van egy olyan szakaszában ez az 

építkezés, hogy tiszta lappal….. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ez az ember szűz területre jön. Nyilván folytatja a munkát, bízzunk a legjobbakban. 

 

Dr Szalontai András jegyző 
Van egy műszaki tartalom, a műszaki ellenőrnek azt kell szem előtt tartania, hogy az a 

műszaki tartalom a műszaki ellenőr által igazolhatóan, a műszaki ellenőr felelősségére a 

tervek szerint teljesül. 

 

Egyéb kérdés észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Aki a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház 

építése” című projekt megvalósítása kapcsán a műszaki ellenőri tevékenység elvégzése 

tárgyában kiírt ajánlattételi eljárás nyertesének a TROMPUS Mérnöki Kft.-t hirdeti ki az 

ajánlatában meghatározott bruttó 2.908.300 Ft összegű ajánlati árral, illetve a Smaragdfa 

Építési és Egészségügyi Tanácsadó Kft valamint a Tri-Koop Kft. ajánlatát nem támogatja 

kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 32/2023.(II.23.) 

önkormányzati határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-

00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt 

megvalósítása kapcsán a műszaki ellenőri tevékenység elvégzése tárgyában kiírt 

ajánlattételi eljárás nyertesének a TROMPUS Mérnöki Kft.-t (7400 Kaposvár, 

Nemzetőr sor 5. 4.em.12.ajtó) hirdeti ki az ajánlatában meghatározott bruttó 

2.908.300 Ft összegű ajánlati árral.  

 

A megbízási szerződés megkötésének feltétele a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-

00006 azonosító számú „Orvosi rendelő és Egészségház építése” című projekt 

kapcsán a BELIRAND Általános Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal 

(székhely: 7400 Kaposvár, Gr. Apponyi A. utca 1/B.) kötött megbízási 

szerződés megszűnése, ennek hiányában a szerződéskötés nem jön létre.   
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2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kadarkút Város 

Önkormányzata a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi 

rendelő és Egészségház építése” című projekt megvalósítása kapcsán műszaki 

ellenőri tevékenység elvégzése tárgyában a Smaragdfa Építési és Egészségügyi 

Tanácsadó Kft. ( 7564 Kaszó, Kaszó puszta 14.)  ajánlatát nem támogatja, mivel 

érkezett az ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kadarkút Város 

Önkormányzata a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 azonosító számú „Orvosi 

rendelő és Egészségház építése” című projekt megvalósítása kapcsán műszaki 

ellenőri tevékenység elvégzése tárgyában a Tri-Koop Kft. (7400 Kaposvár, 

Biczó Ferenc köz 5. II. lház.fszt.1.) ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az 

ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

 

Felelős: Karsai József polgármester az ajánlattevők részére történő értesítés 

kiküldésére, illetve a feltétel fennállás esetén a megbízási szerződés 

aláírására 

Határidő: értelem szerint 

 

 

D) A 2023. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatására pályázat 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Ez a szokásos Drv Zrt pályázat, amellyel minden éven találkozunk. 

Kadarkút esetében a DRV előzetes tájékoztatása alapján a fajlagos ráfordítások meghaladják a 

pályázati kiírásban meghatározott küszöbértékeket, így az önkormányzat jogosult a pályázat 

benyújtására.  

 

A pályázat benyújtásához szükséges szakmai anyagot, számításokat a szolgáltató DRV Zrt. az 

önkormányzat rendelkezésére bocsátja. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adjon be pályázatot a 2023. évi lakossági víz –és 

csatornaszolgáltatás támogatására, és hatalmazzon fel a pályázattal kapcsolatos teendők 

lebonyolítására. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

33/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának képviselő-testülete a 

2023. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 

támogatására pályázatot nyújt be a Magyar Államkincstár 

felé. A képviselő-testület meghatalmazza a polgármestert az 
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állami támogatás igénylésének benyújtására és a pályázattal 

kapcsolatos teendők lebonyolítására.  

 

Határidő: 2023.03.20. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

E) Álláspályázat a gyerekház vezető munkakör betöltésére 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés az ülés előtt kiosztásra került. 

 

A gyerekház vezetői álláshelyre írnánk ki pályázatot. Amennyiben a képviselő-testület 

támogatja, hogy ezt a pályázati kiírást közzé tegyük, kezdeményezzük a kiírást. 

Ez nem magasabb vezetői állás, hanem csak vezetői állás, ezért az elbírálásnál külön 

bizottságot összehívni nem szükséges. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a pályázati felhívást az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

34/2023.(II.23.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának képviselő-testülete a 

Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház vezetői álláshelyére 

szóló pályázati kiírást az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

 

 

 

F) Tájékoztatók, kérdések, észrevételek 

 

- Dr Lőrincz Viktória képviselő 

Lenne kifejezetten a képviselő-társaimhoz kérésem. Több hónapot vártam ezzel az üggyel 

kapcsolatban, hogy valami majd történik, de aztán a kettővel ezelőtti testületi ülésen a 

polgármester Úr említést tett bizonyos feljelentés hatásáról vagy nem hatásáról. Épp ezért 

miután ez a Hivatal rendelkezésére is áll, ezt a Barcsi Rendőrkapitányság adta ki, fel tudom 

olvasni azt a bekezdést, amit szerintem a képviselőknek át kellene gondolni. 

 

A Dr. Lőrincz Viktória képviselő asszony felolvasta a közelebbről meg nem határozott 

nyomozati anyag egyik bekezdését a revizor megállapításáról. 
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Elmondta, hogy az anyagban meg van állapítva, hogy valaki vagyoni hátrányt okozott 

Kadarkútnak millió forint felett. Várta, hogy valamilyen lépés lesz az ügyben, de a 

polgármester eddig még nem lépett. 

Megkérdezte a képviselőket, hogy hajlandóak lennének-e felszólítani a polgármestert, hogy 

tegye meg a szükséges lépéseket. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Öntől nem kérdezem, hanem majd a képviselőktől, a törvényesség őre inkább a véleményét 

magába. Úgy tudom, hogy a képviselők és a polgármester tartja ezt az ülést. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Megfelelő információk birtokában, amit most Ön nagyon durván elferdít. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Polgármester Úr Ön vezeti az ülést… 

 

Karsai József polgármester felkérte Dr. Szalontai András jegyző Urat fejtse ki az 

álláspontját. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Idő kell, hogy megszólaljak. A revizor megállapította, hogy 1 millió forint kárt okozott? 

Büntető ügyben ki állapít meg elkövetést?  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem az elkövetésről van szó, hanem, hogy vagyoni hátrányt okozott Kadarkútnak. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

De ezt ki mondja ki, ki állapítja meg? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Önnel nem beszélek én ezt már elmondtam nagyon sokszor. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Miért vezette félre a testületet? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én? Ez az Ön szokása, vagy a polgármester Úr csúsztatása. 

 

Rózsa János képviselő 

Ez lett a nyomozásnak az eredménye? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Magáért, amiért a feljelentés történt. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Hogy zárult a nyomozás? 

 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Elutasították ……. a képviselőktől kérdezem. 
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Rózsa János képviselő 

Így nem tudok róla dönteni. A rendőrségi nyomozás befejeződött, hova kerül ez tovább, 

ügyészség, bíróság? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Jó ezt akkor a képviselőkkel külön megbeszélem, ahol nincs jelen a jegyző. Mert, hogy ővele 

nem kívánok tárgyalni. 

 

Karsai József polgármester megkérte a testületet, hogy maradjanak a hivatalos formánál. 

Megkérdezte Dr. Lőrincz Viktória képviselőt szeretne-e még valamit előadni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Persze, szeretnék, ha megengedi. 

Meg szeretném kérdezni, hogy tart-e még annyira embernek, hogy a testületi ülés előtt egy 

családtagomra utalt, hogy azt akkor nevezze meg legyen szíves pontosan. 

 

Karsai József polgármester 

Nem nevezek meg senkit. Csúsztattam, elnézést kérek. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én ha valakit megvádolok valamivel, akkor mondom, hogy kit. Valamelyik családtagomat 

megvádolta. 

 

Karsai József polgármester 

Maga állandóan az én családtagjaimmal van elfoglalva. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Most először hoztam fel és tényt hoztam fel. Az Ön feleségének a TOP-os Európai Uniós 

pályázatból épp úgy mint a hivatalból egy csomó embernek, volt plusz pénze két éven 

keresztül. Amiért a teljesítés igazolás megtörtént. Megtette az, aki megtette. 

 

Sőt tovább lépek. Szeretnék én egy pár szót szólni egy sajnálatos eseményről és sajnálom, 

hogy ilyen hangulat alakult most ki. mert ez annál sokkal szomorúbb esemény. Nagyjából én 

úgy gondolom, hogy az 50-60-as években szokott ilyen koncepciós kirúgás lenni, ami úgy 

szokott kezdődni, hogy névtelen bejelentés érkezett aztán valaki a hivatalból ezt 

megerősítette. És a munkavállalóval meg alá írattak egy papírt. Nagyjából én úgy gondolom, 

hogy nem az 50-60-as években vagyunk, de az én álláspontom szerint kb. kezdünk itt tartani. 

Azt, hogy valakit politikai nézetei miatt esetleg utazzanak rá, vagy egyéb hibákat keressenek 

és az első hibánál azonnal a legsúlyosabb és álláspontom szerunt, az én álláspontom szerint, 

aztán majd a bíróság, ha oda kerül kimondja. Ő fogja kimondani, hogy jogellenes szankciót 

alkalmaznak-e ellene. Miközben hasonló jellegű mulasztásokért mások még szóbeli 

figyelmeztetést sem kapnak. Ez nekem felháborító. Külön szomorú az, hogy a polgármester 

nem volt elég bátor, hogy ezt egyedül megtegye. Behozta a testület elé. Szerintem ez nem volt 

fer. Szeretném megkérdezni, hogy azért az elmúlt időszakban látta-e, hogy a Kúria milyen 

ítéletet hozott a munkavállalókkal kapcsolatban, hogy senkit sem lehet esetlegesen a 

véleménye miatt meneszteni. És kivételes esetben lehet csak, nagyon kivételes esetben lehet a 

Kúria döntésétől eltérni. De szerencsére ez a Kúria döntés innentől minden munkavállalónak 

hivatkozás lehet. De én azért meg szeretném köszönni s gyerekház volt vezetőjének a 

munkáját. Biztos vagyok benne, vagy bízom legalább abban, hogy ….. Dr. Szalontai András  

jegyző közbeszólt, figyelmeztette, hogy ez zárt ülésre tartozik. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem személyt mondok, ennyit mondhatok. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A biztos kezdet gyerekház vezetője egy személy. 

 

A polgármester felkérte Dr. Lőrincz Viktória képviselőt, hogy folytassa és utána zárja le ezt 

a témát. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Azt szeretném megkérdezni ezzel összefüggésben. Ugye a jelenléti ív az egy nagyon fontos 

dolog, mert ugye azzal mutatjuk be azt, hogy valaki ténylegesen a munkáját végzi-e. Amikor 

a múlt héten a Hivatal – lakossági bejelentés alapján én ezt tudom mondani-  itt a művelődési 

házban kirakodó vásárnak nevezett akármi volt, akkor az ott hosszabb ideig részt vevő 

munkavállalók jelenléti ívében úgy volt bent, hogy 8-10-ig 10-1030-ig valahol máshol voltak 

és utána megjelentek dolgozni? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ez munkáltatói kompetencia. Ez zárt ülés anyaga. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Én kérdezem a polgármester Úrtól a jelenléti ívet, én általánosságban kérdezem. Melyik szót 

nem tetszik érteni?  

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Azt amiről beszél. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Majd a polgármester Úr válaszol rá, jó? 

 

A jegyző elmondta, hogy a hivatalt említette ez az Ő kompetenciája. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Hagyjuk abba ezt a színházat. Miért engedi polgármester Úr, hogy minden egyes szavamba 

bele köt. Most mondja meg! Értem én hogy probléma, hogy itt üldögélek, de miért engedi? 

Ön vezeti az Ülést és szándékosan megakaszt minden mondatomban. 

 

Karsai József polgármester 

Jegyző Úr szerint, amit itt most Ön feszeget az zárt ülés anyaga. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

És mondtam konkrét személyt, bárkiről, bármit? 

 

Karsai József polgármester 

De akkor teljesen mindegy itt rébuszokba beszélgetünk. Tőlem kérdez valamit, úgy, hogy 

nem tudom, kiről van szó, miről van szó. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Jelenléti ívet, most általánosságban, hogy mindenkire nézve olyan szigorúan veszi-e? A 

hivatal összes intézményével kapcsolatban. Ha abban nem az van, ami oda van írva, vagy nem 

úgy végzi a munkáját, akkor ugyanúgy mindenki ellen indít-e eljárást? 

 

Karsai József polgármester 

Ha három napig nem jön dolgozni, biztos. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Akkor el fog rendelni esetleg ez után az ülés után egy zárt ülést, ahol feltehetek konkrétan 

három kérdést Önnek? 

 

Karsai József polgármester 

El tudok rendelni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Még kettő kérdésem lenne, illetve van három konkrét lakossági megkeresés. Az egyik a 

Kossuth L. utcai híd, amire már korábban rátértünk a Kossuth 19-nél. Szerintem pontosan 

tudja, de nevet nem mondok, mert ez zárt ülés. Ott azt ígérte, hogy amikor járda felújítás lesz 

akkor majd ezt is megpróbálja letervezni. A járda felújítást a lakosok nem tudják nagyon 

megvárni, hogy az autóval tudják használni. 

 

Karsai József polgármester 

Értem tudom a problémát. Nem találtam rá megoldást, mert Magyar Közutas probléma. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A másik bejelentés az Árpád u. 2. előtt kihelyezett tábla. A rendőrséggel felvette-e a 

kapcsolatot, mert nekik az jelentős kiesést jelent, hogy ott nem tudnak megállni. 10 méterrel 

hátrébb kell tenni a táblát. 

 

Karsai József polgármester 

Százados Úr hajthatatlan a kérdésben. Közlekedés biztonsági kockázatnak minősíti a 

továbbiakban is az ott történő parkolást. 

 

Pintér Gergő alpolgármester elmondta, hogy a Göndőcz dülőben hiányzó lámpatest és a 

Béke utca közvilágítás kialakításának mekkora lenne a költsége, ennek járjon utána a hivatal. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Képviselő asszony, mi az előterjesztése amivel indítványozza a zárt ülés összehívását? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Személyi dolgok ezek szerint. 

 

Más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 16 05  órakor 

bezárta. 

 

( Dr. Lőrincz Viktória képviselő többszöri jegyzői kérdésre sem tudta meghatározni az általa 

kezdeményezett zárt képviselő-testületi ülés konkrét témáját, előterjesztését és a nyilvános 

ülés után visszavonta a zárt ülés tartásának kérését.) 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


